
Nagovor predsednika GZS na slavnostni podelitvi Nagrad GZS 

 
Dovolite mi, da najprej iskreno čestitam letošnjim nagrajenkama in nagrajencem za izjemne 
dosežke – še toliko bolj, ker so jih dosegli navkljub za gospodarstvo neprijaznim časom. 

Premalokrat se zavedamo, da smo vse, kar imamo v Sloveniji, ustvarili z lastnim delom in 
znanjem. Gospodarstvo – naša podjetja – so temelj našega razvoja in tudi blagostanja. Bodimo 
ponosni na dosežke gospodarstva. 

In zato je prav, dragi nagrajenki in nagrajenci, da danes tukaj praznujemo vaše dosežke, vizijo, 
pogum, vztrajnost in inovativnost. 

  

Praznujemo ljudi, … 

… ki vidite priložnosti tam, kjer jih drugi spregledajo, 

… ki ne klonite pred ovirami, temveč jih spreminjate v priložnosti in preboje. 

  

Vaši uspehi so dokaz več, da je slovensko gospodarstvo močno, ambiciozno in odporno tudi v 
obdobjih negotovosti, 

… ko se svet okoli nas spreminja s hitrostjo, ki ji je težko slediti. 

  

V svetu, kjer se soočamo z geopolitičnimi napetostmi, nenehnimi regulativnimi zahtevami, 
energetskimi in surovinskimi izzivi, ni lahko vztrajati. A prav tu se pokaže prava moč – moč 
vizionarskega vodenja, močnih vrednot in trdne povezanosti. 

Zato je letošnja rdeča nit – Aristotelova misel, da je celota več kot vsota njenih delov – tako 
pomenljiva. Kajti, uspeh ni nikoli zgolj plod enega posameznika. Uspeh je ekipa, je skupna 
strast, je vera, da je skupaj moč doseči več. 

Letošnji nagrajenci to razumejo in živijo. 

So dokaz, da je mogoče uspeti, tudi ko se zdi pot strma in so ovire skoraj nepremagljive. Z 
njihovo predanostjo ne gradijo le lastnih podjetij – gradijo prihodnost Slovenije. 

  

Spoštovani nagrajenci, 

… na gospodarski zbornici verjamemo v gospodarstvenike, ki s prizadevnostjo, žarom v očeh, 
pogumom in srčnostjo ustvarjate nekaj več. 

Vemo, da podjetništvo potrebuje okolje, ki ne ovira, temveč spodbuja. Da potrebuje prostor 
za rast, ne le v Sloveniji, temveč tudi širše. 

Brez močnih podjetij namreč ni močnega gospodarstva in brez slednjega ni močne države. 

In prav zato ste zgled vsem nam, saj dokazujete, da skupaj resnično ustvarjamo več. 

Hvala! 


